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VERSLAG  
VERGADERING VERENIGDE COMMISSIES EN COMMISSIE 5 

van woensdag 25 september 2013 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Hermans Luc - voorzitter 
Brentjens Erwin - burgemeester 
Versmissen Tom, Van Geirt Willy, Stijnen Francis, Segers Peter, Mathé Pascale - schepenen 
Gladiné Pierre, Vos Eric, Wittebolle Astrid, Debondt Luc, Driesen Godelieve, Otten Toon, Der Kinderen Annemie, 
Van de Poel Katrien, De Wilde Tine, Van Lommel Reccino, Boogers Marc, De Coninck Katleen, Van Damme Marc, 
de Jong Vera, Starckx Wannes, Breugelmans Stef, Van Litsenborg Guy, Roes Peter, Guedon John, Grooten Eddy, 
Driesen Josiane, Vermeijen Danny - raadsleden 
Op de Beeck Luc - OCMW-voorzitter 
Van Otten Jan, Van Heupen Nic - raadsleden 
Verontschuldigd: Anaf Hannes - raadslid 
Moelans Paul - schepen 
Meeus Paul, Gevers Dimitri - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Guy Peeters - voorzitter RvB AZ, 
Jo Leysen - waarnemend algemeen directeur AZ, 
Erik De Quick – ocmw raadslid en lid RvB AZ, 
Guy Heyns – ocmw raadslid en lid RvB AZ, 
Publiek, 
Pers. 
 
Toelichting keuze locatie ziekenhuis 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Tom Versmissen toelichting bij dit punt. 
Wannes Starckx verwijst naar het plannetje en merkt op dat naast de afgebakende zone van de campus 
Sint-Elisabeth nog een groene zone ligt. Hij vraagt waarom deze zone niet bij in het geheel is opgenomen. 

Deze zone is voorzien voor een waterbekken van de Kasteelloop. 
Astrid Wittebolle vraagt zich af waar professor Peers is.  
Vanavond was er een vergadering van de Stadsregio maar ze heeft haar agenda aangepast, zoals meerderen 
denkt ze, in functie van de voorziene toelichting door professor Peers. Ze vindt het vervelend dat dit nu veranderd is 
en is teleurgesteld. 

Guy Peeters, voorzitter van de RvB van het AZ antwoordt dat alle vragen mogen gesteld worden en zullen 
beantwoord worden. 

Jo Leysen, waarnemend algemeen directeur AZ geeft aan de hand van een ppt nog even een overzicht van het 
lange termijn masterplan en de Q&A ‘s. 
Marc Boogers had gehoopt hier de adviezen van de stedelijke diensten te horen. 
Hij meent vorige keer gehoord te hebben dat het verschil in oppervlakte (12 ha voor Sint-Jozef tegenover 5 ha voor 
Sint-Elisabeth) geen invloed had op de keuze maar dit nu wel zou meespelen. 

Luc Op de Beeck wijst er op dat, indien er mogelijkheden tot groei zich zouden voordoen, deze op de 
campus Sint-Jozef beter kunnen gerealiseerd worden. Tevens is deze campus vlotter toegankelijk voor 
bouwen en verbouwen. Daarenboven kan een volledige nieuwbouw, die een aantal jaren zal duren, op de 
campus Sint-Elisabeth niet rekenen op begrip van buurtbewoners. 

Wannes Starckx meent dat de campus Sint-Elisabeth gemakkelijker te bereiken is op wandelafstand. 
Jo Leysen raadt patiënten af om te voet naar het ziekenhuis te komen. Daarenboven wordt het een 
centrumziekenhuis voor de ganse Kempen. Ongeacht de plaats van inplanting zal altijd met mobiliteit 
moeten rekening worden gehouden. 

Tine De Wilde wijst er op dat bezoekers wel te voet of met de fiets kunnen komen. 
Eric Vos heeft een viertal vragen: 

- één locatie is dan misschien effectiever en efficiënter maar waarom en is dat berekend 
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o er werd berekend dat het beter is maar op één plaats een permanentie uit te bouwen in plaats 
van twee volledige permanenties 

o bijna alle artsen moeten pendelen tussen twee locaties wat veel tijd en inspanning vraagt 
o de wandel- en loopafstand is ongelooflijk belangrijk. Er zal hiermee rekening gehouden worden 

waardoor geen te grote afdelingen worden gebouwd  
o twee locaties betekent ook een ontdubbeling van machines en mensen 
Dit alles werd ook financieel bekeken. De exploitatie van een ziekenhuis is de grootste kost. De bouw- 
en verbouwingskost is marginaal ten overstaan van de exploitatiekost. 

- wanneer men gaat naar één locatie komt er dus een locatie vrij. Hoe past dit in de stadsontwikkeling 
o Luc Op de Beeck is van mening dat we moeten kijken van wat we binnen 10 tot 15 jaar willen, 

namelijk: een campus “ziekenhuis” en een campus “zorgcentrum”. 
Wat dit laatste betreft denkt hij bijvoorbeeld aan een hotel met ‘lichte zorg’ on afwachting van een 
opname in een ziekenhuis of een rusthuis. Of partneropvang wanneer de andere partner in een 
ziekenhuis wordt opgenomen. Eventueel vakantieopvang voor personen die thuis door familie 
worden verzorgd zodat de familie ook eens vakantie kan nemen. 
Maar ook denkt hij aan thuiszorgdiensten die er kunnen gehuisvest worden. Kinderopvang voor 
kinderen van personeel.  
Tot slot kan een deel van de gebouwen ook dienst doen voor leerlingen van Hivset. 
Dit alles brengt nieuwe vormen van twerkstelling en een degelijk financieel management. 

o Eric Vos verwijst naar de initiatieven omtrent de stationsomgeving en is van mening dat deze 
hierbij dan ook moeten betrokken worden. 
Hij vraagt zich af wat indien campus Snt-Jozef zou leegkomen. 
Luc Op de Beeck stelt dat woon en zorg interessanter is in een stedelijk gebied. 

- men spreekt van een zorgstrategisch plan. Wat betekent dit voor Turnhout. 
o bedoeling is om een centrumfunctie te ontwikkelen in een netwerl met Mol, Geel en Herentals. 

Momenteel gaat 30% van de Kempische bevolking naar ziekenhuizen buiten de Kempen. Een 
aantal zaken zijn of komen in Turnhout (dialises, hart, …) en die wil men delen met de rest van de 
Kempen. 

o Jo Leysen heeft een ruime ppt over het zorgstrategisch plan en wil deze bij gelegenheid ook 
graag tonen 

- het traject van de mobiliteitsstudie is een tijdstraject. Wat betekent die tij en wat zijn de investerigskosten 
Schepen Willy Van Geirt geeft een toelichting omtrent mobiliteit: 
Mobiliteit is een materie die steeds in beweging is en maatregelen vergt naargelang de situaties veranderen. 
Indien noodzakelijk zullen er ‘milderende maatregelen’ moeten getroffen worden zoals bv. infrastructurele 
maatregelen, aanpassingen aan de dienstregeling van De Lijn. Maar ook eventueel flankerende maatregelen 
zoals een bedrijfsvervoerplan dat fietsen en carpoolen stimuleert. Dait alles zal nu moeten onderzocht worden 
met de kennis die we bezitten over de inplanting van het AZ. 
Bij elke inplanting van dergelijke grootte dient, volgens de geldende regels, een mobiliteitsonderzoek 
gehouden te worden. Er moet, in functie van de stedebouwkundige vergunningen, een MOBER gemaakt 
worden. Indien er een mobiliteitsprobleem wordt vastgesteld, dienen er milderende maatregelen getroffen te 
worden. 
Bovendien is de kans zeer reëel dat er ook een MER moet gemaakt worden. Bij een MER-plicht zit het 
MOBER-onderzoek in het MER-onderzoek vervat. 
De mogelijkheden voor het openbaar vervoer op campus Sint-Jozef zijn vandaag iets optimaler dan op campus 
Sint-Elisabeth. 
Men mag niet vergeten dat niet enkel de huidige situatie moet bekeken worden maar rekening moet gehouden 
worden met de in te schatten situatie over 15 jaar. De Stad heeft momenteel een  onderzoek opgestart over de 
mobiliteit in het noorden. In dit onderzoek wordt de komst van de ééngemaakte hospitaalsite mee bekeken. 
Het beste voorstel moet uitgewerkt worden om ook het groene en recreatieve noorden, dat ecologisch 
waardevol is, te kunnen behouden en te vrijwaren. Daarnaast wil de Stad ook de goede ontsluiting vrijwaren 
van bijvoorbeeld de sportaccomodaties op de Leemshoeve. Maar ook het crematorium. 
Eric Vos vraagt nogmaals naar een tijdsplan. Hij stelt dat zeker een timing moet afgestemd worden met het 
ziekenhuis. 

Marc Boogers wijst er nogmaals op dat een toelichting door de stedelijke diensten was gevraagd. Hij stelt vast dat 
het college niet op die vraag is ingegaan. Nochtans hebben diverse stedelijke diensten een advies gegeven. 
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Luc Op de Beeck deelt mee dat de studie van professor Peers een lichte voorkeur geeft voor campus 
Sint-Jozef en het AZ volgt dit advies. 

Marc Boogers had verwacht dat de burgemeester op zijn vraag zou ingaan 
Burgemeester Erwin Brentjens deelt mee dat dit in een volgende commissie zal gebeuren. 

Marc Boogers vindt dit spijtig. 
Eric Vos is ontgoocheld: men heeft vijf maanden fe tijd gehad en komt nu met dit verhaal. 
Astrid Wittebolle wijst er op dat de datum van vandaag door burgemeester Erwin Brentjens was vooropgesteld 
omdat professor Peers dan zou komen.  
Voorzitter Luc Hermans begrijpt de ontgoocheling. Ook hij is ontgoocheld. Hij kan niet in naam van het college 
spreken en stelt dat de burgemeester zijn verantwoordelijkheid moet nemen. 
Astrid Wittebolle verwijst naar de verwachting die de burgemeester stelt om constructief in gesprek te gaan maar 
stelt vast dat er momenteel geen gesprek is. Er is dus geen vertrouwen. Telkens wordt gevraagd om een 
constructief gesprek en telkens opnieuw probeert zij daaraan tegemoet te komen, echter zonder resultaat. Astrid 
Wittebolle is hierin erg ontgoocheld. 
Voorzitter Luc Hermans deelt haar ontgoocheling en stelt vast eveneens voor voldongen feiten geplaatst te zijn. 
 
Voorzitter Luc Hermans sluit het punt. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Katrien van de Poel toelichting bij het agendaput van de gemeenteraad 
met betrekking tot de buitengewone algemene vergadering van IVCA. 
 
Nic Van Heupen, voorzitter van commissie 5  neemt de vergadering over. 
 
“Werkvloerproject” van Natuurpunt 
De vzw Natuurpunt vraagt via ons stadbestuur subsidies aan voor de uitbouw van een werkvloerproject voor 
werkgestraften, in het kader van de overeenkomst met de F.O.D. Justitie. 
De functie op B-niveau van de consulent werkstraffen is sinds 7 juni 2012 niet meer ingevuld. De consulent 
werkstraffen functioneerde als een dispatchingdienst : de consulent kreeg vanuit het plaatselijke Justitiehuis 
werkgestraften doorverwezen en zorgde ervoor dat de werkgestraften terecht kwamen op de diverse werkplaatsen. 
We vernemen van de directeur van het plaatselijke Justitiehuis dat de subsidiëring vanuit Justitie nog mogelijk is.   
Het voorstel van vzw Natuurpunt behelst de aanwerving van een begeleider binnen een werkvloerproject voor 
werkgestraften. Er zijn een aantal voordelen aan het concept van een werkvloerproject. 
Een vaste begeleider zorgt binnen eenzelfde omkaderde werkomgeving voor een meer intensieve begeleiding en 
opvolging van de taakuitvoering door de werkgestraften op de werkvloer.  De vaste begeleider werkt samen met de 
werkgestraften en zorgt op deze manier voor een zeer directe aansturing en controle.   
Het voorgestelde project komt ook tegemoet aan de nood om het groot aantal werkende mensen onder de 
werkgestraften hun opgelegde werkuren in het weekend te kunnen verrichten. De werkvloerbegeleider niveau B zal 
zo veel mogelijk weekendwerk verrichten met een groep van werkgestraften.  
 Natuurpunt is een vzw waarbij het merendeel van het werk door vrijwilligers wordt gedaan. In die zin kunnen zij de 
extra hulp van de werkgestraften steeds gebruiken en brengt het werk ook geen betaalde arbeidsplaatsen in het 
gedrang.  
De groep van werkgestraften zal samen met de werkvloerbegeleider hun werkstraf verrichten in het kader van het 
natuurbeheer in éen van de erkende natuurreservaten en in de waardevolle natuurgebieden die in (mede)beheer 
zijn van Natuurpunt op het grondgebied van Turnhout. Dit betekent  uiteraard voor ons stadsbestuur een 
belangrijke meerwaarde van het project. Bij onvoldoende werkvolume in Turnhout, kan bekeken worden of de 
groep kan worden ingezet in de stadsregio.  Het werk van de werkgestrafte betreft voornamelijk buitenwerk 
(afvoeren takhout, riet maaien, maaien van distels, aanplanten en onderhoud houtkanten,…). Er bestaat de 
mogelijkheid om lichter werk te voorzien in een bezoekerscentrum of secretariaat.  
Natuurpunt vzw zal op periodieke basis rapporteren aan ons stadsbestuur, zowel wat de uitgevoerde werken als 
wat de gepresteerde uren en aantal ingezette werkgestraften (kwartaalverslag) betreft. 
Het voorstel is om de nog bestaande loonsubsidies, niveau B, voorzien vanuit  de F.O.D. Justitie voor de consulent 
werkstraffen te gaan aanwenden voor de werkvloerbegeleider binnen het werkvloerproject van Natuurpunt.  De 
F.O.D. Justitie voorziet hiervoor een jaarlijks forfaitair bedrag van 32.226,16 euro. Natuurpunt vzw is bereid om de 
meerkosten inzake loon alsook de werkingskosten (opleiding, beschermkledij, materiaal, …) volledig te betalen, 
waardoor de tewerkstelling van de begeleider  qua loonkosten en werkingskosten een financiële nuloperatie is.  
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Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Pascale Van Bael toelichting bij dit punt. 
Schepen Peter Segers voegt er aan toe dat een dergelijk project reeds loopt in Mechelen. 
Verder verduidelijkt hij dat vroeger een personeelslid van de Stad de coördinatie deed maar ondertussen van dienst 
is veranderd. 
De subsidies die vroeger aan de Stad werden gegeven waren onvoldoende voor het betalen van de wedde van het 
personeelslid. 
John Guedon vraagt of er al aanwervingsvoorwaarden zijn opgesteld voor de begeleider. Hij stelt dat deze over een 
zekere maturiteit zal moeten beschikkeen. 

Schepen Peter Segers deelt mee dat dit inderdaad in het profiel voorzien is. 
Josiane Driesen vraagt of het hier enkel gaat over werkstraffen van justitie of ook voor GAS-boetes. 

Enkel voor werkstraffen van justitie. 
Luc Hermans wil het project wel ondersteunen maar is van mening dat de Stad er profijt moet kunnen uithalen. Hij 
wil graag deze mensen ook ingezet zien voor het openbaar domein en vraagt hierom duidelijkheid vooraleer het 
punt op de raad komt. 

Schepen Peter Segers zal deze suggestie meenemen. 
 
Statuten en verantwoordingsnota ikv verzelfstandiging vzw Kinderopvang Turnhout 
Bestaande VZW’s  die als VZW willen blijven functioneren, moeten zich omvormen tot PEVA-VZW’s (= 
privaatrechtelijk extern verzelfstandigd agentschap in VZW-vorm). De werking en statuten van de bestaande VZW, 
moeten worden aangepast aan de voorschriften van het Gemeentedecreet, meer in het bijzonder aan Titel VII, 
Hoofdstuk II. 
Kinderopvang wordt sinds 1999 georganiseerd in Turnhout onder de vleugels van een vereniging zonder 
winstoogmerk.  
Anno 2010 werd in het Gemeentedecreet gestipuleerd dat de huidige VZW’s zich moeten aanpassen aan de 
nieuwe regels van het Gemeentedecreet.  
De gemeenteraad moet de beslissing om de huidige bestaande/gedoogde VZW om te vormen in een PEVA-VZW 
(of een andere wenselijke vorm) nemen ten laatste in de loop van 2013. 
Als bijlage de afwegingsnota en de voorsteltekst nieuwe statuten. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Pascale Van Bael toelichting bij dit punt. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Schepen Pascale Mathé meldt dat nadat het schoolregelement in de raad werd goedgekeurd er een nieuwe 
regelgeving werd uitgevaardigd waarbij voor en na een schoolvakantie een afwezigheid moet gestaafd worden met 
een doktersattest. Dit is ondertussen opgenomen in het schoolreglement. 
Aangezien het hier gaat om een regelgevind van een hogere overheid, moet deze aanpassing niet goedgekeurd 
worden door de gemeenteraad. 
 
Schepen Peter Segers deelt mee dat aanstaande vrijdag de fietsenstalling op de Snollaert zal geopend worden. 
 
Varia 
Schepen Peter Segers nodigt de leden van deze commissie uit op het vrijwilligersfeest op 5 oktober. 
 
Tine De Wilde heeft van een burger de vraag gekregen waarom een alleenstaande 30 euro moet betalen  voor de 
algemene gemeentebelasting en een gezin 40 euro. Waarom is dit zo een klein verschil? 
Dit zal worden opgezocht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  



1

Vergadering Vergadering 

Verenigde commissiesVerenigde commissies

woensdagwoensdag

25 september 201325 september 2013

Agenda 

- Toelichting keuze locatie ziekenhuis
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- Statuten en verantwoordingsnota ikv verzelfstandiging vzw 

Kinderopvang Turnhout

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Ligging Ziekenhuiscampussen
Campus St. Jozef

Campus St. Elisabeth

Bestemming: woongebied

Bestemming: zone voor gemeenschaps-

voorzieningen en openbaar nut

Oppervlakte ziekenhuiscampus ± 5ha

Eigendom OCMW

Oppervlakte ziekenhuiscampus ± 12 ha

Eigendom KMSI

In het Ruimtelijke Structuurplan Stad Turnhout vinden we bij de concepten van de gewenste ruimtelijke structuur volgende

zaken terug:

Omgeving ring: concentratie van stedelijke activiteiten
De omgeving van de ring biedt ruimte voor de vestiging van stedelijke functies. Door die functies op enkele

plekken te concentreren geeft dit de mogelijkheid om het stedelijke karakter van Turnhout te versterken. De

functies aan de ring moeten complementair zijn aan de functies in het centrum.

Nieuw stedelijk plateau aan de zuidkant

Door aan de zuidkant van de binnenstad de ring in tunnel te leggen wordt niet alleen een zware barrière in de

stad weggewerkt, maar ontstaat bovengronds ook ruimte voor de inplanting van nieuwe stedelijke functies. Zo

ontstaat de mogelijkheid om naast het centrumgebied een complementaire stedelijke ruimte toe te voegen. Hier

kunnen naast de al bestaande activiteiten nieuwe functies worden toegevoegd. Het nieuwe zwembad in het

stadspark zou dan ook meteen in de stad komen te liggen.

Een meerpolige structuur voor de binnenstad als knooppunt van handel en

diensten in stedelijke Oost-West band
Op dit moment heeft Turnhout één centrumpool rond de Markt. Om het stedelijk karakter in de toekomst te

verhogen wordt gestreefd naar een structuur van de binnenstad met ontwikkelingskansen voor meerdere polen

of activiteitencentra,. Naast de commerciële voorzieningen en de publieke dienstverlening van tal van

overheidsinstellingen is hier ruimte voor nieuwe vormen van werkgelegenheid in de private dienstensector en in

kleine bedrijfjes.

•de Markt en het historisch centrum blijven uiteraard de belangrijkste centrumpool, met de belangrijkste

commerciële voorzieningen.

•de stationsomgeving kan een veel sterkere rol in het centrum gaan spelen. Trein- en busstation vormen samen

een sterke knoop van openbaar vervoer.

•bij de aanleg van een plateau over de ondertunnelde zuidelijke ring ontstaat de mogelijkheid om hier

voorzieningen en complementaire commerciële functies in te planten. Zo kan hier een specifieke activiteitenpool

ontwikkeld worden, die meer op autobereikbaarheid is gericht.

•de Oude Kaai en de Nieuwe Kaai zijn twee plekken die veel mogelijkheden hebben om uit te groeien tot nieuwe

attractiepolen in de stad, in het kader van de herwaardering van de kanaalomgeving.

Ruimtelijk Structuurplan Turnhout

Een definitieve beslissing over de  keuze van wat er met de ziekenhuiscampussen gebeurdt zal 

ook afgetoetst moeten worden in verdere vergunnings- en planningsprocedures tezamen met 

hogere overheden:

-MER, MOBER of MERscreening 

Die moet opgemaakt worden bij stedenbouwkundige aanvragen in het kader van de omvorming 

tot één campus.  Pas na validatie van die studie kan er zekerheid gegeven worden over de 

vergunbaarheid op milieuvlak (inclusief mobiliteitsaspecten)

-Ruimtelijke structuurplanning 

In het kader van het nieuwe “Beleidsplan Ruimte” maakt de Vlaamse dienst Ruimtelijke Planning 

een evaluatie en update van de ontwikkeling van de regionaalstedelijke gebieden.  Ook Stad 

Turnhout zal hier  rekening mee moeten houden.  De inplanting van de grote ziekenhuiscampus 

komt daar op de agenda in het overleg met de hogere overheid.

-het Strategisch Project Stadsregio’s dat momenteel in opstart is heeft als onderwerp het 

onderzoek naar nieuwe ruimtelijke behoeftes.  Ook daar zal dit op de agenda komen in de 

besprekingen met de hogere overheid.

- vernieuwing van het mobiliteitsplan en mobiliteitsconvenanten

Afhankelijk van de opties die als resultaat uit de studie “ontsluiting Noorden” komen zal er al dan 

niet een vernieuwd mobiliteitsplan overeengekomen moeten worden met de stadsregio en de 

Vlaams overheid.  Ook dan moet de inplanting van  de ziekenhuiscampus in het onderzoek 

betrokken worden.

Inpassing in plannings- en vergunningsprocedures
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Campus St. Jozef Campus St. Elisabeth

Visie afbakening regionaalstedelijk gebied Turnhout

Werkvloerproject werkgestraften

Alternatief gerechtelijke maatregelen –

projectvoorstel vanuit vzw Natuurpunt 

voor aanvraag subsidies voor een 

begeleider

Voorgeschiedenis

• Sinds 1996 overeenkomsten met FOD 

Justitie inzake alternatieve gerechtelijke 

maatregelen

• Juni 2012: project werkstraffen ‘on hold’ 

owv onduidelijkheid over project vanuit 

FOD justitie

Argumentatie

• Aanwerving begeleider binnen 

werkvloerproject voor werkgestraften

• Voordelen:

– Vaste begeleider

– Omkaderde werkomgeving

– Intensieve begeleiding

– Werkt samen met werkgestraften

– Directe aansturing en controle
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Argumentatie

- Komt tegemoet aan nood van werkende 

mensen onder de werkgestraften owv 

zaterdagwerk

- Natuurpunt krijgt extra hulp

- Werken in erkende natuurreservaten

- En in waardevolle natuurgebieden

- In Turnhout

Verzelfstandiging Kinderopvang vzw

-Afwegingsnota

-Statuten

Verzelfstandiging

• Gemeentedecreet Titel VII, Hoofdstuk II, 

afdeling III: het gemeentelijk extern 

verzelfstandigd agentschap in 

privaatrechtelijke vorm, Art 245-246-247

Timing

• De werking en statuten van de bestaande VZW moeten worden aangepast aan de 

voorschriften van het Gemeentedecreet

• Het is dus niet langer voldoende om in regel te zijn met de VZW-wetgeving. 

Voortaan moeten de bestaande VZW’s zich ook aanpassen aan de regels die het 

Gemeentedecreet vooropstelt.

• TIMING = uiterlijk 1 januari 2014

• De gemeenteraad moet de beslissing om de huidige bestaande/gedoogde VZW om 

te vormen in een PEVA-VZW (of een andere wenselijke vorm), nemen ten laatste 

in de loop van 2013. 

Afwegingsnota

• Regisseur versus uitvoerder

• Snellere uitvoering

• Verantwoordelijkheid

• Transparantie

• Samenwerking met derden

• Financieel

• personeel

statuten

• Vzw kinderopvang Turnhout

• Leden van de vereniging

– De stad, vertegenwoordigd door 1 

gemeenteraadslid

– 23 leden afgevaardigd door het LOK
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statuten

• De algemene vergadering

– = samenstelling leden

• De raad van bestuur

– 11 bestuurders voorgedragen door GR + 

voorzitter

– 11 leden voorgedragen door LOK

• Dagelijks bestuur, werkgroepen en 

deskundigen

Statuten

• Begroting en rekeningen

• Personeel

• Ontbinding en vereffening

Punten agenda gemeenteraad

AV van IVCA

- Statutenwijziging:

- naamswijziging: IVCA � PONTES

- uitbreiding werkingsgebied: + Limburg

- rekening houdend met omzendbrief BB 2013/5 

dd. 19-04-2013 mbt wijzigingen decreet 

intergemeentelijke samenwerking

Uit het collegeUit het college

VariaVaria

…


